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Πληροφορούμαι ότι υπάρχει σοβαόό πρόβλημα στην υλοποίηση του προγράμ
ματος περιφερειακών αγοόών. Σε παρακαλώ να εξετάσεις τί ακριβώς 
συμβαίνει και να φροντίσεις για την επίλυση των προβλημάτων, μιά 
που οι περιφερειακές αγορές είναι ο μόνος τρόπος γιά την ορθολο- 
γικοποίηση του συστήματος διάθεσής τβς αγροτικής παραγωγής. Με ενη
μερώνεις. -
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